
PAOC Ka Chi Secondary School 
加拿大神召會嘉智中學 

Parent-Teacher Association Circular No. 6 (2021-2023) 
家長教師會第六號通告 (2020/2023) 

【Results of Parent Manager Election】 
【家長校董選舉結果】 

 

2 November 2020 

Dear Parent Members,  

The Parent Manager Election was held on 30 October 2020. At the vote counting meeting 

in the same afternoon and under the monitoring and supervision of related officials, Ms. Li Lai 

Ha has been elected as the parent manager of PAOC Ka Chi Secondary School, while Ms. 

Cheung So Yee, Grace has been elected as the alternate parent manager of the same school.  

We are glad to inform all parent members of the results of this election, and express our 

congratulations to the elected managers. 

  

PAOC Ka Chi Secondary School 

Parent-Teacher Association Chairperson 

 

 

Li Lai Ha 

 
 
 

親愛的家長： 

加拿大神召會嘉智中學家長校董選舉(2021-2013)已於 10月 30日舉行，並於同日點票會

上，在有關人士的監察及檢核下，確認李麗霞女士當選為加拿大神召會嘉智中學家長校董，而

張素儀女士成為替代家長校董。 

本會除了恭賀當選者外，現特修函知會各位家長會員，感謝大家一直以來對此次選舉的參

與，並期望在日後能繼續支持本會及家長校董的工作，發揮家校合作精神。 

 

加拿大神召會嘉智中學 

家長教師會主席 

 

 

                        李麗霞 啟 

2020年 11月 2日  
  



Please submit the reply slip on or before 9/11/2020.  
請於 9/11/2020或之前呈交回條。 

 
 

【Reply Slip回條】 
 
 

李麗霞主席： 

Dear Chairperson of PTA, 

 

I have read and understand the details of PTA Circular No. 6 regarding【Results of Parent 

Manager Election】. 

頃接家長教師會通告第六號，藉悉  貴校有關【家長校董選舉結果】事宜。 

 

 

 

 

Name of Student 學生姓名 ：  

Class 班 別 ：  

Class Number 學 號 ：  

Name of Parent 家長姓名 ：  

Signature of Parent 家長簽署 ：  

Date 日 期 ：  

 


